
 

 
Actualiteit ‘Horeca Click & Collect’  
 
Aan de voorzitter van de Gemeenteraad van Rotterdam 
Stadhuis Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 10 februari 2021 
 
Geachte voorzitter,  
 
Vanaf vandaag is het voor de winkeliers mogelijk om via het concept Click & Collect weer                
spullen te verkopen aan de Rotterdamse consument. Deze flexibiliteit is hard nodig om ervoor              
te zorgen dat ondernemers überhaupt de nodige omzet kunnen draaien. Tegelijkertijd zijn alle             
horecazaken in Rotterdam gesloten, behalve beperkte afhaal.  
 
Gelukkig komen steeds meer (horeca) ondernemers komen met nieuwe veilige concepten,           
maar krijgen nul op het rekest. Dat voelt vaak niet eerlijk en is een gemiste kans voor onze                  
horeca. Zeker met de relatieve versoepeling voor winkeliers ten opzicht van de horeca is er een                
oneerlijk speelveld ontstaan. Juist nu moeten we kijken naar wat er wel kan. En meewerken aan                
concepten die op een veilige coronaproof manier geld in het laatje brengen bij de ondernemers.               
Gemeente Rotterdam loopt achter bij het uitrollen van nieuwe coronaproof-concepten, zeker als            
het een raakvlak heeft met horeca. Dat is jammer. We moeten juist over bestaande structuren               
als vergunningen heen durven kijken en deze kans aangrijpen om iedere ondernemer, ook in de               
horeca een eerlijke kans geven. 
 
Het concept Stadswandeling010 is één van die nieuwe coronaproof concepten van de horeca in              
het kader van Click & Collect. Dit concept is inmiddels succesvol actief in Dordrecht,              
Vlaardingen, Gouda en Delft en een veilige en gezonde manier om de lokale horeca              
ondernemers te steunen. Stadswandeling010 werkt met tijdslots, is in de buitenlucht en er kan              
een maximaal aantal tickets per dag worden verkocht. De wandelaar komt tijdens de wandeling              
langs onze Rotterdamse horecaondernemers en die kunnen hun producten via het afhaalpunt            
verkopen. Alleen gemeente Rotterdam werkt niet mee. 
 



Omdat nieuwe evenement-achtige concepten nu geen ruimte krijgen en dit wel verdienen willen             
we met de burgemeester & wethouder in gesprek. Derhalve verzoek ik u dit onderwerp toe te                
voegen aan de agenda van de actualiteitenraad van donderdag 10 februari as. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Dieke van Groningen Elene Walgenbach Robert Simons  
De Rotterdamse VVD D66 Rotterdam Leefbaar Rotterdam 

 
 
 
 
 
 
 

 
Dennis Tak Faouzi Achbar 
PvdA Rotterdam DENK Rotterdam 
 

 
 


